
7pr6va o Einnosti ORV za rok 2013

Dobt"f den, minu$ rok na sjezdu starost8 v (aiezu Fem byl Viimi zvolen do
funkce vedouciho rady velitel&. Nebyl to lehkf dkol, jelikoi mrij piedchfidce

Vladhlav Streic nastavil tu pomyslnou latku pro mE velice vysoko. Myslim si, ie

3 jeho pomoci, se rni povedlo do tdto funkce dobie vpravit.

Prvnf schfizka rady probEhla 18. biezna- Na tdFme se domluvili na pffprav€

terminu na zkouiky odbornosti HasiE lll, kter€ jsme uskuteEnili v dubnu.
ZriEastnilo se jich fen p6t kandidiitri z celdho okresu. Proto bych cht6l zde na

V6s apelovat aby se do toho zapojily i Vaie okrsky a sbory. DalSim bodem byla
pilprava a zajiStEni okresni solrtEie v pidrnim sportu. Pot€' jsme probirali

aktivitu v okrskdch a potaimo i v n6kterfch sborech. VEci okolo Skoleni a
piiprarry jednotek poidrnf ochrany.

Druh6 jedniinf se uskute€nilo 20.kv6tna, na tomto jedndnf jsme jii mohli
r,ryhodnotit prtb6h a vfsledky z vfkonnostnlch zkouiek HasiE lll. D6le naSe

diskuze sm6iovaly k pifpravE okresnf soutiie v N6mEovicfh , aby jeji prfib€h byl

co nejsnazii a nic nds nemohlo zaskoiit . Byly rozesl6ny propozice, pffhlii5ky a
zfiEny v technickrim podmink6m niiadf pii postupovfch hasiiskrich sout6lf,
kterd byly naiizeny sdruienim hasiifi fech, Morarrry a Slezka .

NaSe tietf sezeni prob6hlo 16. zitii u HZS. Na tdto rad6 jsme zhodnotili pr0b6h

okresni soutEi, kteri probEhla celkem dobr€. Zde patff velk6 pod6kovdni SDH

NEmEovice, kteii ndm piipravili pekn6 z{zemi a jejich technickd feta pracovala

doHe. SdElil jsem piitomnfm o nutnosti poiiS{ov6nf nepostupo{ch soutEif a
memoridlu, jeliko! to piiSlo naiizen€ od tistiedniho vfboru hasiErl iech,
Moravy a Slezka. DalSim t6matem byla krajski soutEi v Klatovech, kterj

nedopadla ui tak dobie a rryslqrtly se zde n6jak6 technickd probl6my.

Na iwrtdm a poslednim sezenim v tomto roce, kterd prob6hlo 4. listopadu,
jsme probrali cviEeni a Skolenf ve sborech a okrscich. Niisledn6 jsme si i iekli o
pFipravovanfch Skolenich na zimni mEsice. Zde jsme takri zhodnotili prob€hl6

sout6ie na okrese. Tak6 jsme zde dali dohromady termin na zkou5ky

odbornosti Hasit lll kter6 pro$hnou 7. Biezna a byf bych riid, kdyby se na nich

objevilo vice kandidiit0. Informace na pifpravu jsou jii ted na str6nkich OSH

Rokycany. Diile jsrne schvilili kalendiii sout6ii pro rok 2Ot4, ktery bude zaiazen

do eelostdtniho kalend6ie soutEii, diile jsme schvilili pldn prdce ORV na rok



2414. JeStE eaznElo otdzka, zda je zdjem o sout€ie vfferin& a TFA" kter€ bV se
mohli na na5em okrese takd zapoEit

DEkuji Vdm za pozofnost a na ziv€r bych vdrn eht6l popiiit mnoho Stlsti ve
va5ich sborech a aby se vim price jen tlaiila.


